
   Program 20. zasedání zastupitelstva MČ Opava – Suché Lazce 

konaného dne 18. 03. 2025 v 18:15 hod.

1/20 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
2/20 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
3/20 Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatelky ze zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce
4/20 Kontrola usnesení zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 11. 2. 2025
5/20     Zpráva starosty o činnosti obce
6/20 Schválení smlouvy - výpůjčka budovy obecního fotbalového hřiště
7/20 Oprava vjezdu ulice U Kašny – jmenovitá akce
8/20 Schválení smluv Česká pošta Partner
9/20 Revitalizace obecního fotbalového hřiště
10/20 Projektová dokumentace - nová autobusová zastávka ulice Přerovecká ZD
11/20 Výpověď z nebytových prostor obecního úřadu MČ Suché Lazce
12/20 Různé

Závěr

Přítomni dle prezenční listiny: 8
 
1 / 20 Zahájení zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce

- Starosta  obce  zahájil  zasedání  zastupitelstva  MČ  Suché  Lazce  ve  smyslu  §  92 
odstavce 1 zákona číslo 128/2000 Sbírky, o obcích a v souladu s článkem 9 odstavce 
1  Jednacího  řádu  Zastupitelstva  statutárního  města  Opavy  zahájil  20.  zasedání 
Zastupitelstva  městské  části  Opava  –  Suché  Lazce.  V souladu  s  §  93  odstavce  
1 zákona o obcích informoval o místě, době a navrženém programu připravovaného 
zasedání zastupitelstva, a to vyvěšením na úřední desce městské části Opava – Suché 
Lazce, tj. v zákonné lhůtě před zasedáním zastupitelstva, která činí 7 dnů.

- Taktéž  konstatoval,  že  na  dnešním zasedání  nejsou přítomni  –  pí  Darina  Vašková 
(řádně omluvena), P. David Vícha (řádně omluven) a Ing. Aleš Žídek (řádně omluven). 
Konstatoval,  že  se  jedná  o  řádné  zasedání  zastupitelstva,  které  bylo  svoláno  
a vyhlášeno dle Jednacího řádu Zastupitelstva statutárního města Opavy.

- Dále starosta informoval, že zastupitelstvo bude nahráváno jako audio záznam, který 
bude umístěn na webových stránkách městské části Opava – Suché Lazce. Z minulého 
jednání  zastupitelstva  byl  podepsán  určenými  ověřovateli  a  proti  tomuto  nebyly 
vzneseny žádné připomínky. Proto se zápis pokládá za schválený.

- Pokud subjekt údajů tj. fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění 
osobních a citlivých údajů dle zákona o ochraně osobních údajů, nechť uplatní své 
právo dle poučení starosty obce před zahájením zastupitelstva. 

- Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

2 /20 Schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
- Starosta vyzval zastupitele ke schválení programu zasedání zastupitelstva MČ Suché 

Lazce. 
- Zastupitelé souhlasí: 8, zdržel se: 0, nesouhlasí: 0



3 /20 Volba ověřovatelů a zapisovatelky zápisu ze zasedání zastupitelstva 
MČ Suché Lazce

- Zápisem byla pověřena pí Zuzana Kubicová
- Ověřovateli byli zvoleni Ing. Petr Žůrek a David Vavrečka
- Zastupitelé souhlasí: 8, zdržel se: 0, nesouhlasí: 0

4 / 20 Kontrola usnesení ze dne 11. 2. 2025
- Starosta obce informoval zastupitele o plnění usnesení ze dne 11. 2. 2025. Usnesení je 

průběžně plněno.
- Zastupitelé berou na vědomí Pro 8, proti 0, zdržel se 0

5 / 20 Zpráva starosty o chodu obce.
- Starosta  obce  sdělil,  že  se  informoval  na  odboru  životního  prostředí  ohledně 

recyklačního  poplatku,  který  se  vztahuje  pouze  na  elektrospotřebiče,  které  můžete 
zanést do obchodu, kde jej odeberou. U nás v obci je možnost elektrospotřebiče předat 
SDH Suché Lazce. 

- Starosta dále informoval o odpadových kartách, které si můžou občané vyzvednout na 
pokladně magistrátu SMO na Horním náměstí a Krnovské ulici anebo na Technických 
službách  na  ulici  Těšínská.  Při  požádání  o  odpadovou kartu  se  předloží  občanský 
průkaz a pracovník vydá odpadovou kartu. Další možnost je, stáhnout si odpadovou 
kartu  do  mobilního  telefonu.  Na  jeden  variabilní  symbol,  pod  kterým  se  platí 
komunální odpad, jedna odpadová karta. Pokud rodina platí komunální odpad na víc 
variabilních symbolů, má nárok na další odpadovou kartu. 

- Starosta informoval, že pan projektant dokončil poslední etapu projektů na splaškovou 
kanalizaci  v Suchých Lazcích.  Zůstalo  pouze  posledních cca 18 nemovitostí,  které 
mají  délku  přípojky  na  splaškovou  kanalizaci  nad  25  m.  Tyto  nemovitosti  bude 
podávat společně k územnímu řízení a cena projektu díky tomu bude cca 4 000 Kč. 
Tedy pouze o 700 Kč dražší. 

- Starosta sdělil, že nechal u Technických služeb a.s. nacenit,  kolik bude stát  oprava 
chodníku na ulici Májová před bytovkami, ulici Na Pískovně a ulici Ve Dvoře a to 
v částce  1 920 000  Kč.  Dále  sdělil,  že  veškeré  opravy  chodníků  nemusí  dělat 
Technické služby a.s., ale mohou se zapojit také místní firmy.

- Ing. Petr Žůrek sdělil, že by se mohla zorganizovat brigáda na demolici původního 
chodníku.

- Starosta s tímto návrhem souhlasil.
- Mgr. Martina Škrobánková poděkovala obecním zaměstnancům za pomoc při kácení 

stromu na zahradě ZŠ a MŠ Opava – Suché Lazce. Dále sdělila, že je domluvena 
s panem K., který zafinancuje koupi stromu, který vyberou, a ten se zasadí dále od 
jeho pozemku. 

- Starosta sdělil, že se v obci udály další kulturní akce a to přednáška Ing. J. K. o Rallye 
Dakar 2025, dále pak Zabijačkové hody. Poděkoval všem, kteří  přišli pomoci, a dále 
poděkoval bratrům P. za zapojení koňského spřežení.

- Starosta poděkoval Klubu rodičů za zorganizování akce během jarních prázdnin pro 
děti Hledání jarních barviček pro chameleona Artura.

- Starosta  poděkoval  Ing.  Petru  Žůrkovi  za  iniciativu  při  založení  sbírky  na  AED 
(automatický externí defibrilátor) v Suchých Lazcích.

- Ing. Petr Žůrek sdělil,  že o umístění AED v Suchých Lazcích již dlouho uvažoval. 
Nejbližší takový přístroj je na bráně firmy TEVA. Tento přístroj je sestaven tak, že ho 
dokáže ovládat laická veřejnost a používá se při náhlé zástavě krevního oběhu. Tento 
přístroj by měl být umístěn na obecním úřadě městské části Suché Lazce a měl by být 



pro veřejnost k dispozici 24 hodin denně. Přístroj bude umístěn ve schránce, kterou 
mohou  dispečeři  IZS  odemknout  na  dálku.  Sbírku  pořádá  Školící  a  Výcvikové 
Centrum Asklépios, z.s,, které také provede školení občanů. 

- Dále sdělil, že pořizovací částka na přístroj je 100 000 Kč a číslo účtu je uvedeno na 
webových stránkách obce.

- Starosta sdělil, že se vytiskne také plakát, který se umístí na úředních deskách a na 
obecních akcích se umístí kasička, kdy mohou lidé také přispívat.

- Starosta informoval, že obec v loňském roce ušetřila 3 250 000 Kč a tato částka bude 
v rozpočtu ponechána na realizaci splaškové kanalizace ulice Na Štěpnici. Po jednání 
s odborem investic SMO by celková částka měla být cca 6 100 000 Kč s DPH s tím, že 
polovinu za realizaci splaškové kanalizace bude platit SMO.

- Ing. Petr Žůrek se dotázal na probíhající práce pod místním hřbitovem.
- Starosta sdělil, že se zde připravuje odstavná plocha na majetku obce.
- P. Tomáš Balhar se dotázal na osvětlení u kontejnerového stání u hřbitova.
- Starosta sdělil, že osvětlení je v plánu na letošní rok, něco zvládneme připravit sami 

a částečně Technické služby Opava a.s. S tím, že se zde zapojí také kamerový systém.
- P. David Vavrečka se dotázal na opravu kanalizace před domem na Přerovecká 19.
- Starosta sdělil,  že kanály jsou vyreklamované, a že se čeká, až zhotovitelská firma 

STRABAG přijede a kanály začne opravovat (měsíc duben).
Zastupitelé berou na vědomí Pro 8 proti 0, zdržel se 0

6/20 Schválení smlouvy - výpůjčka budovy obecního fotbalového hřiště
- Starosta zaslal zastupitelům informace mailem.
- Starosta sdělil,  že na minulém zastupitelstvu se schválil  záměr výpůjčky a dnes se 

jedná o schválení smlouvy.
- Starosta sdělil,  že jediný zájemce o bývalou budovu TJ je spolek TJ Suché Lazce,  

který dodal také veškeré povinné podklady.
- Starosta sdělil, že po podepsání smlouvy a předávacího protokolu dostane TJ Suché 

Lazce budovu do užívání na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou 3 měsíce.
- Starosta dále sdělil, že se domluvil s vedením TJ Suché Lazce a na budově se v rámci 

brigády udělají nejnutnější opravy.
- Starosta  vyzval  zastupitele  ke  schválení  smlouvy  –  výpůjčka  budovy  obecního 

fotbalového hřiště.
- Zastupitelé souhlasí: Pro 8, proti 0, zdržel se 0

7/20 Oprava vjezdu ulice U Kašny – jmenovitá akce
- Starosta zaslal zastupitelům informace mailem.
- Starosta sdělil, že opravu vjezdu nechal nacenit Technickými službami Opava a.s. a to 

na částku 315 178,48 Kč bez DPH (381 366 Kč s DPH).
- Starosta dále informoval,  že se jedná o jmenovitou akci a tu bude schvalovat rada 

města a naše obec vyčlení a schválí finanční prostředky na tuto akci.
- Starosta dále informoval, že oprava vjezdu se zrealizuje do 25. 4. 2025. kdy proběhne 

oslava osvobození obce.
- Starosta otevřel diskuzi, zda by se oprava vjezdu měla soutěžit anebo dát Technickým 

službám Opava a.s., jako jmenovitá akce, což dovoluje zákon.
- Starosta dále sdělil, že cena je o 170 000 Kč nižší, než nám byla nabídnuta v listopadu 

a pokud by se cena soutěžila, oprava vjezdu by proběhla až v létě letošního roku.



- Starosta  vyzval  zastupitele  ke  schválení  vyčlenění  finančních  prostředků  na 
jmenovitou akci – oprava vjezdu ulice U Kašny

- Zastupitelé souhlasí: Pro 8, proti 0, zdržel se 0

8/20 Schválení smluv Česká pošta Partner
- Starosta zaslal informace zastupitelům mailem.
- Starosta  sdělil,  že  jsme  začali  shánět  nové partnery  pro naši  poštu,  a  to  ve  formě 

nových dodavatelů služeb. V tuto chvíli se nám ozvali dva Allegro a PPL.
- Starosta  dále  sdělil,  že  smlouvu  nám  musí  schválit  rada  města  Opavy,  ale 

zastupitelstvo musí tuto smlouvu také potvrdit.
- Starosta informoval, že do budoucna chceme i nadále rozšiřovat služby, které se budou 

v prostorách pošty nabízet. 
- P. Josef Doboš se dotázal na službu Czech Point. Zda není vhodné ji také na poště 

nabízet.
- Starosta sdělil, že jsme již několikrát o tuto službu žádali, ale bezúspěšně. 
- Starosta vyzval zastupitele ke schválení smluv s firmami PPL a Allegro
- Zastupitelé souhlasí: Pro 8, proti 0, zdržel se

9/20 Revitalizace obecního fotbalového hřiště
- Starosta zaslal zastupitelům informace mailem.
-  Starosta sdělil, že revitalizace trávníku na obecním fotbalovém hřišti by měla vyjít na 

cca 80 000 Kč.
- Starosta informoval, že revitalizace bude spočívat s vyškrtání staré trávy, provzdušnění 

trávníku, pískování a osetí novým osivem. Trávník se bude kropit, aby se voda dostala 
až ke kořínkům.

- Ing. R.K. se dotázal,  zda při revitalizaci trávníku budou moc hřiště využívat děti.
- Starosta sdělil, že co se týká silné zátěže, což jsou fotbalisti, budou hrát a trénovat 

v Komárově nebo v Nových Sedlicích. Dětem se pobyt na fotbalovém hřišti zakazovat 
nebude, pouze bude uzavřeno 3-4 týdny, než vzejde nový trávník.

- Ing. Petr Žůrek se dotázal, zda tento postup je správný jelikož hřiště se nachází na 
bývalé pískovně a trávník vysychá.

- Starosta sdělil, že bude důležitá následná údržba trávníku, aby se to nedělalo zbytečně.
- Starosta dále informoval, že na obecním hřišti je problém s vodou a trávník se bude 

zalévat z vodovodního řádu.
- Starosta  sdělil,  že  nyní  se  hřiště  zalévá  pomocí  postřikovačů,  což  zabere  jednomu 

člověku půl dne.
- Starosta sdělil, že autíčko, které zvládlo zalévaní rychleji, je momentálně pokažené. 

Nové pořízení autíčka by stálo cca 50 000 Kč a pokusíme se autíčko opravit.
- Ing. Petr Žůrek sdělil, že nemám problém s revitalizací obecního fotbalového hřiště, 

jen aby to nebylo zbytečné.
- Starosta sdělil, že obecní fotbalové hřiště je nejvíce zanedbané místo v obci a ani se 

v poslední době do hřiště neinvestovalo.
- Starosta dále sdělil, že se bude muset opravit dopadová plocha workoutového hřiště  

a doplní se prvky pro děti o tabuli a křídy.
- Starosta informoval, že proběhne brigáda na natření laviček, oprava stávajícího plotu, 

oprava střídaček.
- P.  Josef Doboš se dotázal na závlahu fotbalového hřiště,  zda by se daly instalovat 

nádrže na vodu nebo retenční nádrže.
- Starosta sdělil, že návratnost investice do nádrží nebo vrtů na vodu je mizivá a pokud 

bude suchý rok, budou k ničemu. 



- Starosta dále sdělil, že hřiště bez vody je problém. Další možnost by byla přesunout 
hřiště jinam, ale bohužel nemáme pozemky.

- Ing.  R.  K.,  nabídl  zastupitelům  k jednání  o  prodeji  dva  pozemky  pod  obecním 
fotbalovým hřištěm, u kterých je spolumajitelem.

- Starosta sdělil, že souhlasí s budoucím jednáním o prodeji pozemků. Dále sdělil, že 
finance na odkup pozemku by muselo dát SMO, MČ ze svého rozpočtu takové výdaje 
hradit nemůže a SMO nyní škrtá nepotřebné výdaje kvůli povodním. 

- Starosta sdělil, že pokud předloží cenu, za jaké chtějí pozemky prodat, může se začíst 
vést diskuze o odkupu pozemku.

- Ing. R. K. se dotázal, zda se plánuje, cyklostezka na Nové Sedlice. 
- Starosta sdělil, že cyklostezka by se musela koordinovat s Novými Sedlicemi, problém 

je s projížděním těžké techniky na pole a s pozemky, neboť cesta není obecní.
- Starosta vyzval zastupitele ke schválení revitalizace obecního fotbalového hřiště

Zastupitelé souhlasí: Pro 8, proti 0, zdržel se

10/20 Projektová dokumentace - nová autobusová zastávka ulice Přerovecká ZD
- Starosta zaslal zastupitelům informace mailem.
- Starosta  sdělil,  že  má  dlouhodobě  požadavky  od  občanů,  abychom udělali  novou 

zastávku místo současné zastávky zemědělské družstvo směr od Opavy. 
- Starosta dále sdělil, že je to naše nejhorší zastávka a pro naše občany nedostačující a to  

nejenom pro lidi  hendikepované a proto nechal nacenit  projekt na novou zastávku. 
Zastávka se přesune výš, blíže k obci. U zastávky vznikne nový přechod pro chodce. 
Původní zastávku nemůže opravit, protože je umístěna v křižovatce.

- Mgr.  Jiří  Friedel  se  dotázal,  zda  nebude  vadit  lidem,  co  tam bydlí,  že  jim  bude 
zastavovat autobus před domem.

- Starosta  sdělil,  že  osloví  místní  obyvatele,  jestli  by  měli  problém  s umístěním 
zastávky.

- P.  Tomáš  Balhar  navrhl,  zda  by  se  nemohl  odkoupit  pozemek  v cípu  tam kde  je 
původní zastávka a umístit ji tam.

- Starosta sdělil, že zjistí čí je pozemek.
- Starosta odložil bod na další zastupitelstvo.

Zastupitelé berou na vědomí Pro 8 proti 0, zdržel se 0

11/20 Výpověď z nebytových prostor obecního úřadu MČ Suché Lazce
- Starosta informoval zastupitele, že k 31. 3. 2025 podal výpověď z nebytových prostor 

MUDr. V. K.
- Starosta sdělil, že pan doktor měl v obci jen cca 250 pacientů a s tak malým počtem, 

ordinaci neuživí. 
- Starosta sdělil, že ve smlouvě má výpovědní lhůtu tři měsíce.
- Starosta sdělil, že smlouvu ukončíme dohodou k 31. 3. 2025 a vypíšeme nový záměr 

na pronájem nebytových prostor.
- Starosta  sdělil,  že  pokud by se nikdo nepřihlásil,  muselo by se začít  uvažovat,  co 

s tímto prostorem podnikneme.
- Starosta vyzval zastupitele ke schválení dohody o ukončení smlouvy i nájmu 

nebytových prostor k 31. 3. 2025
Zastupitelé souhlasí: Pro 8, proti 0, zdržel se

12/20 Různé



- Mgr. Martina Škrobánková se dotázala na čas, kdy začne osvobození obce. Má s dětmi 
nachystaný bohatší program.

- Starosta sdělil,  že oslava osvobození proběhne 25. 4. 25. od 20:15 z důvodu, že je 
dlouho světlo a nesvítily by lampiony.

- P.  Tomáš  Balhar  se  dotázal,  kdy  budou  pracovnice  Katastrálního  úřadu  na  našem 
obecním úřadě.

- Starosta sdělil, že 16. 4. 2025.
- Starosta  dále  sdělil,  že  dostal  doporučení  nic  hned  nepodepisovat,  nechat  si  vše 

vysvětlit a nenechat se tlačit do některých změn. 
Zastupitelé berou na vědomí Pro 8 proti 0, zdržel se 0

Závěr
←
←
←
←

David Vavrečka                             Ing. Petr Žůrek



U S N E S E N Í
20. zasedání Zastupitelstva městské části Suché Lazce

konaného dne 18. 03. 2025 v 18:15 hodin
v místo konání, Přerovecká 129/68, Suché Lazce

1/20 ZMČ 25 Zahájení zasedání zastupitelstva 

2/20 ZMČ 25 Schválení programu zasedání zastupitelstva městské části
Zastupitelstvo městské části
1. schvaluje
Program zasedání zastupitelstva MČ Suché Lazce
Výsledek hlasování: 
Pro: 8 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

3/20 ZMČ 25 Volba ověřovatelů a zapisovatelky zápisu
Zastupitelstvo městské části
1. volí
Zapisovatelku zápisu pí Zuzanu Kubicovou ze zasedání
zastupitelstva městské části konaného dne 18. 03. 2025
a ověřovatelé
a) P. Davida Vavrečku 
b) Ing. Petra Žůrka
Výsledek hlasování: 
Pro: 8, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

4/20 ZMČ 25 Kontrola usnesení ze dne 11. 02. 2025
Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
Kontrolu usnesení zastupitelstva MČ Suché Lazce ze dne 11. 02. 2025
Výsledek hlasování: 
Pro: 8 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

5/20 ZMČ 25 Zpráva starosty o chodu obce
Zastupitelstvo městské části
1. Bere na vědomí
- Informace o recyklačním poplatku
- Informace o odpadových kartách
- Informace o ukončení projektů na splaškovou kanalizaci 
- Informace o ceně oprav chodníků
- Poděkování obecním zaměstnancům
- Informaci o kulturních akcích v obci
- Informace o sbírce na AED
- Informaci o splaškové kanalizaci ulice Na Štěpnici
- Informaci o probíhajících pracích pod hřbitovem
- Informaci o osvětlení u kontejnerového stání u hřbitova



- Informaci o opravě kanálu
Výsledek hlasování: 
Pro: 8, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0
Usnesení: PŘIJATO

6/20 ZMČ 25 Schválení smlouvy – výpůjčka budovy obecního fotbalového hřiště
Zastupitelstvo městské části
schvaluje
Smlouvu o výpůjčce budovy č.p. 302 – obecní fotbalové hřiště. 
PID (MMOPP00JH0YG)
Výsledek hlasování: 
Pro:8, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

7/20 ZMČ 25 Oprava vjezdu ulice U Kašny – jmenovitá akce
Zastupitelstvo městské části
1. schvaluje
Finanční prostředky ve výši 381 366 Kč z rozpočtu městské části na 
jmenovitou akci „Oprava vjezdu ulice U Kašny“
Výsledek hlasování: 
Pro:8 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se:0 
Usnesení: PŘIJATO

8/20 ZMČ 25 Schválení smluv Česká pošta Partner
Zastupitelstvo městské části
1. souhlasí
Se schválením smluv s firmami PPL a Allegro
Výsledek hlasování: 
Pro:8 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se:0 
Usnesení: PŘIJATO

9/20 ZMČ 25 Revitalizace obecního fotbalového hřiště
Zastupitelstvo městské části
1. souhlasí
Se schválením revitalizace obecního fotbalového hřiště
Výsledek hlasování: 
Pro:8 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se:0 
Usnesení: PŘIJATO

10/20 ZMČ 25 Projektová dokumentace - nová autobusová zastávka ulice Přerovecká 
ZD

Zastupitelstvo městské části
Bere na vědomí
Odložení bodu na další zastupitelstvo 
Výsledek hlasování: 
Pro:8 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se:0 
Usnesení: PŘIJATO



11/20 ZMČ 25 Výpověď z nebytových prostor obecního úřadu MČ Suché Lazce
Zastupitelstvo městské části
1. schvaluje
Dohodu o ukončení smlouvy o nájmu nebytových prostor k 31. 3. 
2025
Výsledek hlasování: 
Pro:8 Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se:0 
Usnesení: PŘIJATO

12/20 ZMČ 25 Různé
Zastupitelstvo městské části
Bere na vědomí

 Informaci o oslavách osvobození obce
 Informaci o působení pracovnice katastrálního úřadu na obecním úřadě.

Výsledek hlasování: 
Pro:8, Proti: 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení: PŘIJATO

Závěr

Mgr. Petr Orieščík Ing. Václav Skuplík 
Starosta MČ Suché Lazce místostarosta MČ Suché Lazce


